
Nyhedsmail	af	22.	maj	fra	bestyrelsen	i	Grundejerforeningen	Åsager	

	
1. Vedtægtsændringen	godkendt	af	Greve	kommune	
Ændringerne	i	vedtægterne	vedtaget	på	generalforsamlingen	i	marts	om	valg	til	bestyrelsen	
og	dennes	efterfølgende	egen	konstituering	er	godkendt	af	Greve	Kommune.	De	ændrede	
vedtægter	er	lagt	på	hjemmesiden.	
	
2.	Der	er	ikke	sparet	på	snerydningen	sidste	vinter	?	

På	generalforsamlingen	mente	nogen	at	vide,	at	kommunen	havde	sparet	på	snerydningen	i	
denne	vinter.	Dette	kan	afkræftes.	Der	er	tværtimod	øget	budget	for	saltning.	Snerydningen	er	
uændret	gennem	flere	år.	Vi	lovede	at	få	dette	oplyst,	hvilket	er	gjort	på	mødet	med	lederen	af	
Park	&	Vej,	der	er	ansvarlig	for	vintervedligeholdelsen	i	kommunen.	
	

3.	Det	nye	aktivitetsudvalg	og	komsammen	den	29.	maj.		
Vi	er	så	heldige,	at	der	allerede	er	2	personer,	der	har	meldt	sig	frivilligt	til	at	deltage	i	
aktivitetsudvalget.	Det	er	vi	rigtig	glade	for,	men	der	er	også	plads	til	flere.	Så	skulle	du	have	
en	lille	planlægger	gemt	i	dig,	så	meld	endelig	ind	til	bestyrelsen.		
Desværre	er	vi	nu	så	langt	fremme	i	kalenderen,	at	vi	desværre	må	sige,	at	vi	ikke	kan	nå	at	
stable	noget	på	benene	til	den	29.	maj.	Derfor	flyttes	dagen	til	efter	sommer,	og	det	vil	I	høre	
nærmere	om	snarest.		
	

4.	Bjarne	Hartoft	påtager	sig	at	passe	hundeposestativerne	–	Super	energi	!	

Bjarne	Hartoft,	Firhøj	21	har	påtaget	sig	at	sørge	for	opfyldning	af	de	8	hundeposestativer.	Det	
gøres	efter	behov.	Bestyrelsen	takker	mange	gange	og	værdsætter	den	frivillige	arbejdskraft	
meget	højt.	Hundeposerne	har	en	klar	effekt	på	omfanget	af	hundelorte	på	rabatter	og	grønne	
områder.	
	

5.	Hvidmalede	kampesten	på	Netto-hjørnerne	
Netto	har	bekostet	placering	af	kampesten	på	de	4	hjørner	for	at	fremtidssikre	mod	flere	
ødelagte	kantstene	og	rabatarealer.	Nogle	skal	dog	i	den	nærmeste	fremtid	rokeres	rundt,	så	
de	passer	lidt	bedre	til	hinanden.	Antallet	skyldes	dels	udformningen	af	hjørnerne	og	dels	den	
måde	de	store	lastbiler	køres,	når	de	skal	levere	til	Netto.	Det	er	kommunen	som	af	
færdelssikkerhedsmæssige	årsager	har	krævet	stenene	hvidmalede.	
	

6.	Naturtrappen	og	grusstien	er	forbedret.	Sidste	stykke	ned	til	fortorvet	anlægges	

Grusstierne	og	naturtrappetrinene	er	forbedret	som	planlagt,	men	vi	havde	ikke	tænkt	på	det	
sidste	stykke	jord	ned	til	fortorvet.	En	fejl	som	vi	snarest	råder	bod	med	et	sidste	stykke	grus,		
så	man	uden	pløre	kan	færdes	på	stierne.	Vi	aftaler	på	mandag,	hvad	der	skal	udføres	og	
hvornår.		
	

7.	Græsslåningssæsonnen	er	startet	
Så	kører	den	ugentlige	græsslåning	af	foreningens	grønne	plæner	hver	onsdag	med	mindre	
væksten	hæmmes	af	tørke,	eller	der	bliver	så	vådt,at	den	tunge	maskine	kommer	til	at	skade	
arealer.	Græstrimningen	rundt	om	skilte	mv.	startes	om	ca.	en	uges	tid.		


